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Abstract (en)
The shoe binding consists of a rotary plate (3) which is mounted rotatably or swivellably on the snow board (2) and bears the actual binding (6, 7) in
the form of an elongate support bar (6, 7). The rotary plate (3) can be fixed non-displaceably in any swivel position. For this purpose, a ring (9) with
a toothing (12) on its inside is placed around the edge (14) of the rotary plate. The latter is held by a flange (4) which is screwed to the ring (9) on
the board (2). A slide (10), which is radially displaceable in the rotary plate (3), engages under spring force in the toothing (12) on the ring (9) and
secures the rotary plate (3) in any swivel position. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Schuhbindung besteht aus einem Drehteller (3), der dreh- oder schwenkbar auf das Snowboard (2) montiert ist und die eigentliche Bindung (6,
7) in Form eines länglichen Tragbügels (6, 7) trägt. Der Drehteller (3) lässt sich in jeder Schwenklage unverrückbar fixieren. Hierzu ist ein Ring (9)
mit Verzahnung (12) auf seiner Innenseite um den Rand (14) des Drehtellers gelegt. Der Drehteller (3) ist von einem Flansch (4) gehalten, der mit
dem Ring (9) auf dem Brett (2) verschraubt ist. Ein im Drehteller (3) radial verschiebbarer Schieber (10) greift unter Federkraft in die Verzahnung
(12) am Ring (9) ein und sichert den Drehteller (3) in jeder Schwenklage.
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